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Abstract (English(

   Quantum mechanical laws are mainly concerned with 

foundation of energy and probability spatial distribution of 

micro particles. The work in the momentum probability 

distribution is very rare, because quantum laws in momentum 

space are complex.

    To surpass the difficulty of quantum laws in momentum 

space, this research starts formulating Schrodinger equation in 

momentum space. It utilizes this equation to find the momentum 

probability distribution in momentum space for Harmonic 

Oscillator. It shows that the infinite momentum is not possible. 

To check the validity of this equation the spatial operator and 

the commutation relations were derived. The derived spatial 

operator in momentum space and the commutation relations are 

found to be in agreement with that obtained by other standard 

methods .
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Abstract (Arabic(

 الحصصائي والتوزيع الطاقة بايجاد الغالب في الكم ميكانيكا قواني تهتم     

 فففي نادرة ومساهمات أعمال الحصداثيات. وتوجد فراغ في الدقيقة للجسيمات

 هفذا ففي الكميفة قفواني لصفعوبة وذلفك للنفدفاع الحصصفائي التوزيع إيجاد

الفراغ.

 فففي شفودينجر معادلففة بصفياغة البحفث هففذا بفدأ الصعوبة هذه لتجاوز   

 للنففدفاع الحصصائي التوزيع ليجاد العادلة هذه الندفاع. وأستخدمت فراغ

 مسففوح غيفف اللنهائي الندفاع أن التوزيع هذا بي قد التوافقي. و للمتذبذب

 وعلقفات الحصفداثيات مفؤثر صفيغة إشفتقاق ثفم النمفوزج صفحة لختتبفار به

 الشتففتقة التبففديل وعلقففات الحصففداثيات مفؤثر صففيغة أن وجففد قففد التبففديل. و

.نموزجية أخترى بطرق عليها الحصول تم الت تلك مع تتفق
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